
 

 

 

 

LIJST VAN TOEZEGGINGEN 
(bijgewerkt t/m Raad 21 mei 2015  – versie 2015-05) 

 

Nr. Wanneer Wie Wat Gereed 
 

317 Raad 12 feb. 
2015 

De Regt Doet de raad een overzicht van taken / modules  
GGDrU toekomen. 
 

Nee 

319 Raad 12 feb. 
2015 

De Regt Doet de rapportage Q4 Ferm Werk aan de raad toekomen.  
 

Nee 

324 Forum S/R 2 
mrt. 2015 

Vermeij Gaat het gesprek met CityTec aan inzake de kwaliteit van de openbare 
verlichting. Daarbij gaat het om de door de heer Knol genoemde drie punten. 
 

Nee 

325 Raad 19 mrt. 
2015 

Vermeij De omwonenden krijgen de gelegenheid te reageren op het ontsluitingsplan 
verkeer Papenhoef. 
 

Nee 

302 Forum S/R 24 
nov. 2014 

Vermeij Komt met een voorstel om de woonvisie nogmaals in het  
voorjaar met het forum te bespreken, in aanwezigheid  
van de daarbij betrokken externe partijen. 
 

Nee 

283 Raad 10 juli 
2014 

Vermeij Zal het amendement Verruiming Archeologiebeleid nog dit jaar uitvoeren. 
 

Nee 

315 Forum S/R 
26 jan 2015 

Vermeij doet een schriftelijke update inzake  
de gebruiksmogelijkheden van het stadskantoor aan de raad toekomen. 
 

Nee 

326 Raad 19 mrt. 
2015 

Burg. Komt met een nieuw voorstel renovatie brandweerkazerne naar de raad, 

rekening houdende met de beraadslagingen van de raad van 19 maart 2015. 

 

Nee 

327 Forum S 13 
april 2015 

De Regt Samen met Ferm Werk wordt er een marketingplan opgesteld hoe mensen 
en het bedrijfsleven  meer te betrekken bij participatie. De wethouder zegt 
toe om de resultaten van het marketingplan te delen met de raad. 
 

Nee 

328 Raad 30 apr 
2015 

De Regt In juli is voor de raad beschikbaar een voortgangsrapportage Welzijn 
Oudewater. 

Nee 

329 Raad 30 apr 
2015 

Burg. Er wordt nagezien of er in 2014 een collegebesluit is genomen t.a.v. de 
prioritering “zwaar verkeer” in het kader van het IVP. 
 

Nee 

330 Raad 30 apr 
2015 

De Regt Er wordt binnenkort een raadsinformatiebijeenkomst inzake voortgang 
Ferm Werk georganiseerd. 
 

Nee 

331 Raad 30 apr 
2015 

De Regt In juni krijgt de raad inzicht in de stand van zaken m.b.t. het betrekken 
van Oudewaterse bedrijven bij de activiteiten van Ferm Werk. 
 

Nee 

332 Forum S/R 
12 mei 2015 

Vermeij wil niet vooruitlopen op de uitwerking van plan Ceifer want dan 
introduceer je nieuwe aspecten, maar de gedachte die de heer V.d. 
Hoogen suggereert is ook door het college besproken: meer 
verdiencapaciteit door verplaatsing zwembad. Vraag is dan wel: wat ga 
je daar dan mee doen? Dat is van later orde, maar de suggestie om die 
verdiencapaciteit in te zetten voor duurzaamheid is waardevol genoeg 
om mee te nemen. 
 

Nee 

 


